
Z á p i s
ze zasedání vědecké rady Právnické fakulty MU konané dne 7. října 2003

Přítomni: dle prezence

Program: 1. Přivítání a zahájení
2. Evropská hospodářská, kulturní a sociální studia – návrh schválení studijního
    oboru k akreditaci

               3. Zahájení habilitačního řízení JUDr. Ludmily Lochmanové, Ph.D.
               4. Schválení školitelů nově přijatých studentů doktorského studijního programu

   5. Schválení změn ve složení oborových komisí doktorského studijního programu
   6. Různé

ad 1)
Jednání vědecké rady zahájil děkan Svatoň přivítáním všech jejích členů a představil nového
člena vědecké rady, jímž byl jmenován prof. JUDr. Ivo Telec, CSc. Dále konstatoval, že
vědecká rada je usnášeníschopná a seznámil přítomné s programem.

ad 2)
Děkan Svatoň předložil vědecké radě ke schválení návrh mezifakultního studijního oboru
Evropská hospodářská, kulturní a sociální studia. Proděkanka Rozehnalová podala
podrobnější informace o předkládaném studijním oboru a o jeho zařazení v rámci studijního
programu Hospodářská politika a správa. Po krátké diskusi předložil děkan Svatoň
k hlasování návrh, aby materiál týkající se výše uvedeného studijního oboru byl předložen
Právnickou fakultou k akreditačnímu řízení. Z celkového počtu 24 přítomných členů
souhlasilo s návrhem 23 členů vědecké rady, 1 se hlasování zdržel.

ad 3)
Proděkan Jílek předložil vědecké radě návrh na zahájení habilitačního řízení JUDr. Ludmily
Lochmanové, Ph.D. která splnila veškeré požadavky kladené vysokoškolským zákonem č.
111/1998 Sb. Tématem habilitační práce v oboru obchodní právo je „Minimalizace smluvních
rizik“. Poté proděkan Jílek podal návrh na jmenování členů habilitační komise ve složení:
- předseda prof. JUDr. Josef Bejček, CSc. (Právnická fakulta MU v Brně)
- členové doc. JUDr. Jarmila Pokorná, CSc. (Právnická fakulta MU v Brně)

doc. JUDr. Stanislav Plíva, CSc. (Právnická fakulta UK v Praze)
doc. JUDr. Bartošíková, CSc. (Právnická fakulta Západočeské univerzity

  v Plzni)
JUDr. Kateřina Hornochová (Nejvyšší soud ČR)

Habilitační komise byla schválena konsensem.
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ad 4)
Proděkan Jílek předložil vědecké radě ke schválení návrhy oborových komisí doktorského
studijního programu na školitele studentů přijatých ke studiu v akademickém roce 2003/4.
Poté se rozvinula rozprava ohledně jednotlivých návrhů. Návrhy školitelů byly vědeckou
radou schváleny, a to konsensem.

ad 5)
Stejně tak schválila vědecká rada konsensem změny ve složení oborových komisí
doktorského studijního programu podle přiloženého návrhu.

ad 6)
Proděkan Jílek podal krátkou zprávu o připravovaném vyhlášení studentské odborné soutěže a
o požadavku na nejvyšší soudní instance (návrh témat a cen).
Děkan Svatoň informoval vědeckou radu o povinnosti podat Ministerstvu školství, mládeže a
tělovýchovy ČR žádost o prodloužení akreditace magisterského studijního programu, která
vyplývá z novelizace zákona o vysokých školách č. 147/2001 Sb., zejména z přechodného
ustanovení čl. III odst. 1. Po nedlouhé rozpravě hlasovali všichni přítomní členové vědecké
rady pro návrh předložit žádost o akreditaci magisterského studijního programu v požadované
podobě.
Děkan Svatoň poděkoval všem přítomným za účast a oznámil datum konání příštích jednání
vědecké rady – dne 4.11.2003 a 2.12.2003 ve 14.00 hod.

                                                                                                     doc. JUDr. Jan Svatoň, CSc.
                                                                                                                        děkan

V Brně dne 15. října 2003

Zapsala: ing. D. Malá


